
 
Zápis č. 7/2010 (54) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 3. 5. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. L. 
Novotná-Czudková, Ing. V. Gerlich , Bc. O. Vrzal, P. Peroutka (celkem 10 členů 
AS)  

Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D, RNDr. Jan Ostravský, 
CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Eva 
Navrátilová 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2010.  

4. Projednání záměru děkana jmenovat proděkany.  

5. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

6. Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí.  

7. Projednání návrhu složení Disciplinární komise. 

8. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB 

• Rektor UTB zaslal na MŠMT dopis, v němž zpochybnil legálnost AS UTB. S touto 
skutečností nebyli členové AS UTB seznámeni. Předsedkyně AS UTB Ing. Macháčková 
byla o této skutečnosti informována předsedkyní Správní rady UTB paní Šojdrovou.  

• Zasedání AS UTB se zúčastnil Dr. Černý, odvolaný kvestor UTB, který se vyjadřoval ke 
svému odvolání. 

• Do Rady pro informační systémy byl jmenován jako zástupce AS UTB Dr. Matýsek. 

• Předsedkyně AS UTB Ing. Macháčková citovala e-mail od Ing. Pekaře, který se dotazoval na 
způsob kalkulace cen jídla v menze. Kvestor přislíbil aktualizaci související směrnice. 

• V rámci kontroly hospodaření UTB navrhl předseda EK AS UTB doc. Kozák předložení 
přehledů průměrných mezd jednotlivých součástí UTB a upřesnění navýšení pracovníků 
v minulém roce na součástech UTB. EK AS UTB taktéž doporučila, aby AS UTB byl 
seznámen se strategií a přínosem služebních cest pracovníků rektorátu do zemí mimo 
EU.  
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• Doc. Sysel a Dr. Matýsek připomínkovali návrh evidence docházky pracovníků UTB. 

• Předsedkyně AS UTB Ing. Macháčková předala informace ze zasedání předsednictva RVŠ 
týkající se financování VŠ v dalších obdobích. 

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
 
Doc. Adámek informoval o tom, že na FAI proběhla 15. 4. 2010 soutěž Freescale, dále proběhla 
dne 29. 4. 2010 soutěž STOČ s účastí 44 studentů různých VŠ. Dne 30. 4. 2010 se 6 studentů 
DSP naší fakulty zúčastnilo konference ASŘ v Ostravě. 
Dr. Matýsek informoval o STOČ na VUT v Brně.  
Tajemnice FAI informovala o tom, že na setkání tajemníků fakult UTB představila firma Cominfo 
docházkový systém pro UTB. 
 

ad 3) Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2010. 

Tento materiál byl již projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání EK AS FAI dne 
26. 4. 2010. Po kontrole počtu započitatelných hodin bylo sníženo množství prostředků na 
UIUI. Došlo k upřesnění tabulek a k doplnění názvů ústavů v tabulkách (přílohy 4, 7, 8). 
V případě vzniku finanční nedostatečnosti FAI bude tato hrazena z celoškolského pracoviště 
UTB. Dále došlo k opravě formálních chyb a doplnění textové části. Byla přeformulována část 
týkající se kapitálových prostředků FAI, které nejsou plánovány. Další dotazy z řad členů AS 
FAI k danému dokumentu nebyly. O schválení tohoto návrhu členové AS FAI následně 
hlasovali. 

Návrh usnesení AS FAI  54/1 
AS FAI schválil návrh Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2010. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 54/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2010. 
 

ad 4) Projednání záměru děkana jmenovat proděkany. 

Tento záměr byl předložen již na minulém zasedání AS FAI. Předseda AS FAI Dr. Chramcov 
přednesl záměr děkana jmenovat proděkany pro funkční období 28. 3. 2010 až 27. 3. 2014 ve 
složení: 

• proděkan pro strategický rozvoj a vnější vztahy, zastupující děkana v plném rozsahu - 
prof. Ing. Roman Prokop, CSc. 

• proděkan pro tvůrčí činnosti a propagaci - doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D. 

• proděkan pro bakalářské studium - RNDr. Jan Ostravský, CSc. 

• proděkan pro magisterské a doktorské studium - Ing. Tomáš Sysala, Ph.D. 

Dotazy na navrhované proděkany nebyly. 
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Návrh usnesení AS FAI  54/2 
AS FAI se souhlasně vyjádřil k záměru děkana jmenovat proděkany v následujícím složení: 

• proděkan pro strategický rozvoj a vnější vztahy, zastupující děkana v plném rozsahu - 
prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

• proděkan pro tvůrčí činnosti a propagaci - doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 
• proděkan pro bakalářské studium - RNDr. Jan Ostravský, CSc., 
• proděkan pro magisterské a doktorské studium - Ing. Tomáš Sysala, Ph.D. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 54/2 
AS FAI se souhlasně vyjádřil k záměru děkana jmenovat proděkany v následujícím složení: 

• proděkan pro strategický rozvoj a vnější vztahy, zastupující děkana v plném rozsahu - 
prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

• proděkan pro tvůrčí činnosti a propagaci - doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 
• proděkan pro bakalářské studium - RNDr. Jan Ostravský, CSc., 
• proděkan pro magisterské a doktorské studium - Ing. Tomáš Sysala, Ph.D. 

 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

Předseda AS FAI upozornil na změny, ke kterým došlo oproti původnímu dokumentu. Změny 
se týkali například:  

• čl. 2 odst. 4. Časový plán akademického roku bude zveřejněn v informačním systému 
FAI. 

• Doplněn a upřesněn článek č. 11. 

• V čl. 12 doplněn odst. 3. Zkoušející je povinen vypsat patřičný počet termínů zkoušek v 
závislosti na počtu zapsaných studentů na předmětu a s ohledem na průběh zkoušení. 

• Zásadní změny se týkají části třetí, týkající se doktorského studia. 

o článek č. 31 - Akademický rok a časové členění studia, 

o doplnění článku č. 35 – Individuální studijní plán, 

o doplnění článku č. 38 - Hodnocení a kontrola plnění individuálního studijního 
plánu, 

o byla upravena tabulka v příloze č. 1 - Kreditní hodnocení základních aktivit 
doktorandů započítávaných v rámci disertačního semináře. Výklad k tabulce 
přednesl prod. Adámek. 

• V celém dokumentu byly upraveny datumy a zapracovány formální úpravy. 

Proběhla diskuse týkající se vypracovávání diplomových a disertačních prací v cizích jazycích. 

Návrh této směrnice bude projednáván na zasedání LK AS FAI dne 10. 5. 2010 ve 13.00 hod. 
Dotazy a připomínky mohou členové AS FAI směřovat na předsedu AS FAI Dr. Chramcova 
případně na předsedu LK AS FAI Dr. Pavla Navrátila.  
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ad 6)  Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí. 

Návrh změny této směrnice byl vyvolán vydáním Směrnice rektora 3/2010 „Studium a stáže 
v zahraničí“. Tato směrnice je obecnější než původní. Materiál bude taktéž detailně projednáván 
na zasedání LK AS FAI. 
Doc. Sysel měl dotaz k článku 4, odst. 2 písmeno a) týkající se garantů předmětu. Následovala 
diskuse k tomuto bodu.  
 
ad 7) Projednání návrhu složení Disciplinární komise. 

Vzhledem ke končícímu funkčnímu období Disciplinární komise je povinností AS FAI projednat 
a schválit návrh nového složení. Předseda AS FAI Dr. Chramcov přednesl návrh Disciplinární 
komise pro další dvouleté funkční období ve složení:  
předseda - RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., 
Ing. Vladimír Gerlich (DSP), Petr Lukaštík (1. ročník), Tomáš Janík (3. ročník). 
O tomto návrhu se bude hlasovat na příštím zasedání AS FAI. 
 

ad 8) Různé. 
 

• Prod. Adámek seznámil členy AS FAI s Výroční zprávou FAI za rok 2009. Návrh bude 
doručen elektronicky členům AS FAI dne 5. 5. 2010. Dne 10. 5. 2010 bude projednán na 
zasedání LK AS FAI.  

• Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o nově vznikajícím webu AS FAI (zpracováván 
studentem v rámci BP). Dr. Chramcov představil nový web a požádal členy AS FAI o jeho 
připomínkování tak, aby veškeré náměty a připomínky mohl student zapracovat před 
odevzdáním BP.  

• Doc. Sysel vznesl připomínku k okruhům otázek pro SZZ oboru IŘT. 
• Doc. Sysel informoval o tom, že končí licence programu MSDN AA. Po konzultaci s 

tajemnicí FAI a děkanem FAI bude licence prodloužena o 3 roky. 
 
Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 
 
 
 
Ve Zlíně dne 6. 5. 2010 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


